

Referat bestyrelsesmøde i Dianalund Udviklings Råd
tirsdag, den 13. juni 2023, kl. 18.00 til 21.30
Lokale 4, Borgerhuset

Referent: Jacob
Deltagere: Anne, Karin, Jonas, Henrik S, Henrik H, Thomas, Klaus, Kristine
Afbud: Michael Bauer
Fraværende:

De anførte tider er vejledende

Godkendelse af referat og dagsorden.

14/2023: 18:00 – 18:05

Branding af DUR

15/2023: 18:05 – 18:50

- Fortsættelse af branding-workshoppen. Hvordan for vi det til at blive til noget?
- Hjemmesiden ift. DUR synlighed og ift. nemhed ved at blive medlem: Jonas.
 - Afventer møde med Webmaster på dette møde
 - Vi vil gerne have en QR kode på alle vores materialer fremover som henviser til indmeldessiden.
- Hvordan så der ud før DUR - kontakt til Lokalarkivet: Jacob
 - Jonas og Kristine har talt med Jørgen Mogensen. Jacob T undersøger om han har billeder af området før det blev "på banen"
- Oneliners: Henrik H og Jonas
 - Oneliners fremsendes senest 1/8-23
 - Kan sættet op på bannere og klistermærker
- SoMe - først når design og oneliners osv. er på plads
 - Afventer oneliners og design
- Introducere DUR til tilflyttere: Kristine (et års gratis medlemskab)
 - Vi kan ikke få data om tilflyttere fremadrettet.
 - Vi overvejer at lave en velkomstfolder som præsenterer DUR, kan evt. deles via ejendomsmæglere i byen (Kristine laver et udkast)
- Artikler: Løbende - Jacob og Kristine

- En artikel om vores branding kampagne
- Jacob inviterer Torben Siefert til næste bestyrelsesmøde i september
- Husstandsomdelt folder: Karin, Kristine, Henrik H og Christian
 - Forslag blev præsenteret, der er enighed om at gå videre med dette med enkelte ændringsforslag, Karin opdaterer, Thomas skaffer nye billeder af minigolf og kunstgræs
- Fælles design: Henrik S kontakter Stine
 - Stine er kontaktet, vi afventer svar fra hende om hun har materiale liggende.
- Præmie: Jacob
 - Lodtrækning mellem alle medlemmer hver gang vi runder en milepæl. DUR's bestyrelse kan ikke vinde – Jacob udfylder detaljerne
- Gratis uddeling - f.eks. ifm event som pinsemarked
 - Godt til at tiltrække og skabe mulighed for en dialog
- Banner: Senere
 - Afventer grafisk identitet er afklaret

Alle udfører deres aktioner inden 1/8-23 og fremsender til bestyrelsen

Pause

16/2023: 18:50 – 19:00

- Biobreak

DUR's hjemmeside

17/2023: 19:00 – 20:00

- Besøg fra Jacob Thygesen, en snak om hjemmesiden.
- Et ønske om et stærkt link mellem DUR og dianalund.dk så det er tydeligt at DUR står bag dianalund.dk
- Et ønske om at reservere det øverste bånd til DUR og fjerne reklamer herfra
- Evt. et loop med billeder / sætninger om DUR i det øverste bånd
- Vi optimerer hjemmesiden mod mobilt brug, da 70% ser den via dette pt.
- Vi vil gerne lave mobilepay som standard betaling, med mulighed for at vælge kreditkort i stedet.
- Er det muligt at lave 12 måneder løbende medlemskab så man betaler 1 år frem fra den dato man melder sig ind.
- Jacob T udarbejder prototype på mobilversion til august mødet, hvor vi inviterer Jacob T til at deltage igen.

Status fra Kassereren

18/2023: 20:00 – 20:10

- Økonomi v/Kassereren
- Vi er pt 370 medlemmer i DUR
- Henrik gav et kort overblik over DUR's økonomi

Status fra grupperne

19/2023: 20:10 – 20:55

- Padeltennis Henrik H
 - Gruppen er klar, der mangler en byggetilladelse
- Picnickoncerter Henrik H
 - Der er givet rådighedstilladelse og plakat tilladelse, alkoholbevilling søges ASAP
- Byfest Jacob
 - Der er fuld gang i forberedelserne, vi sætter den lille flagallé op
- Naturgruppen Anne og Henrik S
 - Vild med vilje foredrag den 22/6 kl 19-21
 - To nye medlemmer i Naturgruppen
- Fjernvarme Henrik S og Jonas
 - Gruppen er nedlagt, målet er nået i forhold til at indhente tilkendegivelser fra mere end 630 husholdninger
- Flaggruppen Klaus, Thomas
 - Udkast til ny model for samarbejde med Holbergskolen og udskolingen
 - Der er behov for udskiftning af nogle af stængerne. DUR giver tilsagn til køb af 10 nye stænger.
- E-DUR Henrik O og Klaus
 - Der er afholdt et møde i foråret og næste møde er berammet til efter sommerferien.
- DUR-event Kristine og Karin
 - Der arbejdes på at udvide gruppen
- Minigolf
 - Der opsættes ny pavilion og skur til køller og bolde. Der er givet en donation på køller, bolde og blokke.
 - Der indhentes tilbud på låsesystem til skur
 - Der skal aftales officiel åbningsdato for banerne

Pause

20/2023: 20:55 – 21:05

- Biobreak

Helhedsplansmidlerne

21/2023: 21:05 – 21:15

- Status på de resterende helhedsplansmidler
- Vi skal have udført de aktioner vi har aftalt omkring mindre anskaffelser og reparationer
- Midler til padeltennis afventer byggetilladelse

Indlæg til Ugebladet og andre medier, samt eventuelt

22/2023: 21:15-21:30

Kan vi lave opmærkning af DUR's bord bænkesæt
Tidligere flagtrailer afklares af Henrik H
En ny bænkegruppe er på vej

Næste møde: Er oprindeligt programsat til den 22/8-23. Vi vil gerne flytte dette, grundet fælles lokalrådsmøde samme dag.
Næste møde afholdes torsdag den 7/9-23 18-21:30